
کریــم بــاوی مهاجــم ســابق پرســپولیس 
و تیــم ملــی معتقــد اســت کــه محــروم 
ســاختن هــوادار از تماشــای بــازی تیــم 
محبوبــش به هیچ وجه درســت نیســت 
و چنیــن تصمیماتــی را بــه هیــچ وجــه به 

ســود فوتبــال نمی دانــد.
 

عملکرد پرسپولیس در چند 
هفته ای که از لیگ سپری شد را 

چگونه ارزیابی کردید؟
پرســپولیس بازیکنان خوبی را در اختیار 
داشــت و یحیــی هــم بــر خــاف فصــل 
قبــل در ایــن فصــل بازیکنــان خیلــی 
خوبــی را در پســت هایی کــه در اختیــار 
داشــت به خدمت گرفت و نقاط ضعف 
تیمش را بخوبی پوشــش داد. به همین 
دلیــل پرســپولیس در لیــگ فعلی خیلی 

پر قدرت تــر از لیگ های قبلی ظاهر شــد 
و خوشــبختانه هفتــه بــه هفته نیــز بهتر 
ظاهــر شــد. پرســپولیس بــر خــاف تیم 
فصــل قبلــش در پســت های مختلــف 
بازیکنــان خوبــی را در اختیار دارد ضمن 
اینکــه روی نیمکــت هــم بازیکنــان 
مســتعدی دارد. بــه همیــن دلیل یحیی 
هیــچ کمبــودی نــدارد و دســتش بــرای 
اجــرای تاکتیک هــای مختلــف کامــاً باز 
اســت. از ایــن رو مــن بــه تیــم ایــن فصل 
پرسپولیس خیلی امیدوارم و قرار گرفتن 
پرســپولیس در صــدر جدول نشــان داد 
که تیم پرســپولیس مدعی اول قهرمانی 
اســت و بــه نظــرم اگــر ســه، چهــار هفته 
دیگــر خــودش را در صــدر حفــظ کنــد و 
فاصلــه امتیــازی اش را هــم بــا تیم هــای 
تعقیــب کننــده اش نگــه دارد، حتمــاً 

می تواند با قدرت بیشــتری پیش رفته و 
خــودش را به عنوان مدعی اول قهرمانی 

بــاز هــم بــه شــکل جــدی مطرح ســازد.
در رابطه با خط حمله پرسپولیس 
و عناصر خارجی اش چه صحبتی 

دارید؟
لوکادیــا واقعــاً بازیکــن خارجــی خوبــی 
یــد  یــن خر بــه نظــرم بهتر و  اســت 
پرســپولیس بــوده. بازیکنــی کــه روی 
زمیــن و هــوا مســلط نشــان داده و 
مهاجمــی شــش دانــگ اســت کــه بــه 
قــول مــا فوتبالی هــا می توانــد کار را برای 
پرســپولیس در بیــاورد چــه بســا کــه در 
مقابــل تیم مسجد ســلیمان هم شــاهد 
بودیــم کــه لوکادیــا یک تنــه کار را بــرای 
پرســپولیس در آورد و نشــان داد چــه 
مهاجم خوب و بزرگی است که می تواند 

حتــی زمان هایــی کــه کار بــرای تیمــش 
سخت می شود به گونه ای بتواند نتیجه 

را بــرای پرســپولیس در آورد.
اما دیگر مهاجم خارجی پرسپولیس 
هنوز نیامده با مصدومیت طولانی 

مواجه شده!
دیاباتــه بازیکــن خوبــی اســت و از 
فوتبال ایران هم شــناخت کافی دارد 
امــا او متأســفانه در شــروع کارش در 
پرســپولیس بــا بدشانســی مواجــه 
شــد. بــا وجــود ایــن مــن معتقــدم که 
دیاباتــه توانایــی فنــی بالایــی دارد و 
حتمــاً در بازگشــتش بــه پرســپولیس 
در کنــار لوکادیــا می توانــد ترکیــب 
خــط حمله پرســپولیس را بــه مراتب 
زهر دارتــر و خطرناک تــر ســازند و در 
صــورت رســیدن بــه آمادگــی مطلوب 

تمــام خطــوط دفاعــی تیم هــای دیگر 
را اذیــت کننــد.

در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 
تراکتور که قرار است بدون تماشاگر 

برگزار شود چه نظر فنی دارید؟
فصل قبــل اتفاقاتی افتاد که همه چیز 
تمــام شــد و رفت اما مــن نمی دانم چرا 
حکــم داده شــده کــه پرســپولیس باید 
در خانــه بــدون تماشــاگر بــه مصــاف 
تراکتــور برود. ایــن حکم اجحافی بزرگ 
در حــق هــوادار پرســپولیس اســت کــه 
دوســت دارنــد بــازی تیــم محبوبشــان 
را در ورزشــگاه آزادی ببیننــد. بــا وجــود 
ایــن مــن اطمینــان دارم پرســپولیس با 
فــرم خوبــی کــه دارد از ســد تراکتور هم 
می گــذرد و جــای خــودش را در صــدر 

جــدول حفــظ می کنــد.

باوی: محروم کردن تماشاگران در تهران اجحاف بزرگی است

پرسپولیس از سد تراکتور هم می گذرد

 zگپ و گفت

در بــازی تدارکاتــی مقابــل گل گهــر، حامــد پاکــدل در ترکیب اصلی قــرار گرفت و 
نزدیک به لوکادیا بازی کرد که ظاهراً عملکرد خوبی نداشته و حالا گفته می شود 
مهدی عبدی برای جانشــینی مهاجم هلندی در بازی با تراکتور شــانس بیشتری 
دارد. البته عبدی هفته قبل مدت کوتاهی مصدوم شد و خیلی زود به تمرینات 
برگشــت کــه دقیقاً مشــخص نبود مشــکلش چه بــود. در مورد عبدی شــایعاتی 

هــم مبنی بر انتقالش در نیــم فصل وجود دارد.

 بعد از اینکه دچار کرونا شد و چند روزی در تمرینات شرکت نکرد و البته در بازی 
تدارکاتی مقابل فولاد هم غایب بود، در بازی با گل گهر به میدان رفت. ســیامک 
در این مســابقه به عنوان هافبک کناری جایی که به نظر می رســد علاقه بیشــتری 
به آن دارد به میدان رفت و روی دست دانیال بازی کرد. البته در بازی های رسمی 
شــانس ســیامک بــرای بــازی در این پســت زیاد نیســت چرا که ســعید صادقی در 

آن پســت بازی می کند و بعضاً عمری به عنوان جایگزین وارد میدان می شــود.

هافبک ســابق پرســپولیس گفته: »پرسپولیس در کوتاه ترین زمان ممکن به شرایط 
ایده آل رســید و نتایج عالی پس از آن موجب شــد تا الان همه پرســپولیس را مدعی 
اصلی قهرمانی بدانند. پرســپولیس مســتحق جایگاهش است چرا که هم بازی های 
با کیفیتــی ارائــه می دهــد و هم نتایج خوبــی می گیرد. بازیکنان خوبی جذب شــدند و 
از طرفــی مدیریــت هــم ســعی کــرده آرامــش را حفظ کنــد. کادر فنی خوبــی هم بالای 
ســر تیم حضور دارد. این تازه اول فصل بود و پرســپولیس بهتر از این هم می شــود.«

مهدی عبدی سیامک نعمتی حامد کاویانپور

رزرو لوکادیا بازگشت به خط هافبک امیدوار به قهرمانی

وام 120 میلیاردی 
پرسپولیس

بعــد از فــروش ۱۰ درصــد از ســهام 
باشــگاه پرســپولیس در فرابــورس، 
حــدود ۳۵۰ میلیــارد تومــان از ایــن 
محــل به حســاب این باشــگاه واریز 
شــد و قــرار بــود ایــن پــول زیــر نظــر 
کمیتــه ای ســه نفــره متشــکل از 
نماینده ســازمان خصوصی ســازی، 
وزارت ورزش و باشــگاه پرسپولیس 
هزینه شود. با این حال با تصمیمی 
کــه گرفتــه شــد، در نهایــت ایــن 
مبلــغ در یکــی از بانک هــا به عنــوان 
ســرمایه گذاری سپرده شد و مبلغی 
بابت این ســپرده وام دریافت شــد.

حالا ایســنا به نقــل از یک مقام آگاه 
در باشــگاه پرســپولیس خبــر داده 
این باشــگاه با ضمانت سپرده ۳۵۰ 
میلیاردی خــود نزد یکی از بانک ها، 
از ایــن بانک هــا۱۲۰ میلیــارد تومــان 
وام اخــذ کــرده تــا هزینه هــای جاری 
خــود را پرداخــت کنــد. طبــق توافــق 
انجام شــده میان مدیران این بانک 
و پرســپولیس قــرار اســت از محــل 
ســود ســپرده پرســپولیس، بخشــی 
از قســط وام ۱۲۰ میلیاردی پرداخت 
شــود و باقیمانده را باشــگاه از محل 

درآمدهــای خــود پرداخــت کند.
بــه نظر می رســد ایــن تصمیــم برای 
حفظ کل ۳۵۰ میلیارد تومان انجام 
شــده کــه از محــل فــروش ســهام به 
حســاب باشگاه واریز شد و از طرفی 
منابعــی بــرای هزینه هــای جــاری 

باشــگاه تأمین شــده اســت.

 
قرارداد با کارگزار 

به کجا رسید؟
مدت  هاســت بحث فسخ قرارداد با 
کارگزار اسپانسر پرسپولیس مطرح 
اســت امــا باشــگاه هنــوز خبــری را 
به صــورت رســمی در ایــن خصوص 

اعــام نکرده اســت.
واقعیت اینکه بعد از حدود گذشت 
یک سال از زمان انعقاد این قرارداد 
مســئولان باشــگاه پرســپولیس در 
تــاش هســتند تا بــه ایــن همکاری 
پایــان داده و قرارداد را فســخ کنند. 
ظاهراً در روزهای اخیر فرایند فسخ 
قرارداد از سوی باشگاه پرسپولیس 
انجام شــده و ایــرادات قانونی که به 
ایــن قــرارداد وارد اســت، در حــال 
بررســی اســت. از جملــه ایراداتــی 
کــه به ایــن قرارداد وارد شــده بحث 
عــدم ضمانت نامــه ایــن شــرکت 
بــرای اجــرای تعهــدات و پرداخت ها 
و مــوارد دیگــر اســت کــه مســئولان 
باشــگاه پرســپولیس را در پــی آن 
داشــته تــا بــه ایــن قــرارداد پایــان 
دهنــد. شــنیده می شــود حتــی در 
صورت فســخ قــرارداد بــا ایده پویان 
مــاژ باشــگاه دنبــال کارگــزار دیگری 
نخواهــد رفت و قصــد دارد خودش 
بــا اسپانســرها مســتقیماً کار کنــد. 
قــرارداد بــا ایرانســل در همیــن 
راستاســت اما به خاطر نامشــخص 
بودن وضعیت کارگزار هنوز رســمی 

نشــده.
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فکر می کنید پرسپولیس بعد از 6  
هفته به فرم خوبی رسیده است؟

بلــه مــن فکــر می کنــم پرســپولیس 
بــا ســپری شــدن 6 هفتــه بــه شــرایط 
آرمانــی رســیده و تعطیلی فیفادی هم 
کمــک کرده تــا بازیکنان به هماهنگی 
بیشــتری رسیده و تیم پرسپولیس که 
در صــدر جــدول قرار دارد، در شــرایط 

بهتــری قــرار بگیرد.
بازی با گل گهر چقدر در راه 

آماده سازی به بازیکنان و کادر 

فنی پرسپولیس کمک خواهد 
کرد؟

تیــم گل گهــر یکــی از تیم هــای خــوب 
لیــگ اســت و مســلماً بازی بــا این تیم 
حتمــاً به تیم پرســپولیس در ادامه راه 
کمــک خواهــد کرد و موجب می شــود 
تــا پرســپولیس بــا آمادگــی خوبــی بــه 
مصاف تیم تراکتور در بازی بعدی اش 

برود.
در رابطه با دیدار مقابل تراکتور 
که قرار است بدون تماشاگر در 
ورزشگاه آزادی برگزار شود، چه 

صحبتی دارید؟
پرســپولیس در دو ســالی که کرونا بود 
بــه هــر حال اکثــر بازی هــای خودش را 

در خانــه برگــزار کــرد و بــه نوعی عادت 
کرده بود که در این شــرایط به مصاف 
حریفــان برود اما بــا وجود این بهترین 
نتایــج را گرفــت و در یکــی از ایــن دو 
ســال قهرمــان شــد و در ســال بعــدش 
هم نایب قهرمان شــد. متأســفانه این 
بار هم تصمیمی گرفته شــده که بازی 
بایــد بــدون تماشــاگر برگــزار شــود که 
درســت نیســت اما این بار اول نیست 
کــه چنیــن تصمیمــات اشــتباهی در 
حــق پرســپولیس گرفتــه می شــود. بــا 
وجود این حتماً بازیکنان پرســپولیس 
می تواننــد بــا ارائــه یــک بــازی خــوب  
خودشــان را اثبــات کننــد و بــاز هــم بــا 
کســب ســه امتیاز دیگر جایگاهشــان 

را در صــدر جــدول حفــظ کنند.
در رابطه با غیبت دیاباته و دوری 
نسبتاً طولانی مدتش و تأثیرش 

در پرسپولیس چه صحبتی 
دارید؟

غیبــت دیاباتــه لطمــه بزرگــی بــرای 
پرســپولیس اســت چــون بــه هــر حال 
پرســپولیس بــرای این بازیکــن هزینه 
کرده و روی او حســاب باز کرده است.
با وجود این هواداران پرسپولیس 
روی زوج دیاباته و لوکادیا حساب 

باز کرده اند.
هــر دو مهاجــم پرســپولیس بازیکنــان 
خیلــی خوبــی هســتند اما معلــوم نبود 
در ایــن زمــان از دیاباتــه در ترکیــب 

پرســپولیس اســتفاده شــود یــا بــه طور 
مثال ســر مربی تیم ترجیح بدهد از دو 
مهاجم به طور همزمان اســتفاده کند.

حضور امیری در تیم ملی 
می تواند یحیی را به داشتن 
مدافع چپ خوبش امیدوار 

سازد؟
بــه هــر حــال وحیــد امیــری بازیکنــی 
ل  حــا ر  د کــه  ســت  ا چند پســته 
رســیدن بــه شــرایط خــوب خــودش 
اســت. بازیکنــی کــه به دلیــل شــرایط 
فنــی خــاص اش حتمــاً می توانــد بــه 
پرســپولیس در دفــاع چــپ یــا هــر 
منطقه ای که ســر مربی این تیم صاح 

بدانــد، کمــک کنــد.

درخشان: خوشبختانه پرسپولیس به شرایط آرمانی اش رسیده

 بازیکنان خودشان را ثابت خواهند کرد

ناصر قراگزلو
خبر نگار

حمیــد درخشــان معتقــد اســت پرســپولیس بــا نمایش هایــی کــه برگــزار کــرد، نشــان داد کــه هفته به هفته بهتر شــده و در مســیر تکامل قرار گرفته اســت. درخشــان معقتد اســت تعطیلات چند روزه موجب شــده که هماهنگــی بازیکنان 
پرســپولیس در تمرینــات بیشــتر شــده و برگــزاری بــازی دوســتانه در تعطیــلات قــدرت تیــم پرســپولیس را بــرای ادامه بازی ها بیشــتر ســاخته و موجب می شــود پرســپولیس باز هم فــرم خوب خودش را بــرای ادامه بازی هــا حفظ کند.

پرسپولیس در 
دو سالی که کرونا 

بود به هر حال اکثر 
بازی های خودش را 
در خانه برگزار کرد و 

به نوعی عادت کرده 
بود که در این شرایط 

به مصاف حریفان 
برود اما با وجود 

این بهترین نتایج 
را گرفت و در یکی از 

این دو سال قهرمان 
شد و در سال بعدش 

هم نایب قهرمان 
شد. متأسفانه این 

بار هم تصمیمی 
گرفته شده که بازی 
باید بدون تماشاگر 

برگزار شود که 
درست نیست


